



## 安全資訊 Safety Information

提供給您的客人一些簡易的資訊以防任何緊急情況發生  
Provide your guests with some simple information  
that can help in case of an emergency

### 緊急情況聯繫號碼 Phone Number for Emergency Responders

提供給您的客人於當地緊急事件的回報號碼

Provide your guests with a number for emergency responders in case of an emergency.

### 滅火器的地點 Location of Fire Extinguishers

提供給您的客人房子和整棟建築滅火器的位置，例如：在水槽下面、在樓梯附近的走廊

Provide your guests with the location of any fire extinguishers in the listing and throughout the building, for example: under the sink, in the hallway near the stairs.

### 火災警報器的位置 Location of Pull Fire Alarms

提供給您的客人任何火災警報器的位置，包含您的房子和整棟建築，例如：在樓梯間附近的走廊

Provide your guests with the location of any pull fire alarms that can be accessed in your listing or building in case of a fire or emergency, for example: in the hallway near the stairs.

### 緊急逃生說明 Emergency Exit Instructions

提供給您的客人緊急或是火災逃生出口，包含防火梯或樓梯間，以及如何從您的房子中前往該處

Provide your guests with emergency or fire exits including all fire escapes or stairwells and how they can be accessed from your listing.

### 疏散地圖 Evacuation Map

此外，請繪製一個逃生路徑給您的客人，請使用此卡另一側的點網格。例如：火災時，電梯不應該於此緊急情況中使用，也不該被列為逃生出口

Also, please draw an exit path for your guest to take using the dot grid on the other side of this card. Elevators should never be used in case of an emergency, such as fire, and should not be listed as an emergency exit.



# 安全資訊 Safety Information



## 緊急事件回應的電話號碼 Phone Number for Emergency Responders

當地警察局電話 Local Police Office Number: **110**

當地消防局電話 Local Fire Department Number: **119**

全球緊急救援 Global Emergency Rescue: **112**

**操作：**撥打112，112為全球行動電話手機均可撥打的緊急救難號碼，即使無SIM卡，也可撥打，提供中英文兩種語言。撥打112後，聽見語音，按下0，會轉至110警察局；撥打112後，聽見語音，按下9，會轉至消防局。

**Instructions:** Even without a Taiwan SIM card, you can dial 112, and then 0 to access the 110 local police number. Dial 112 and then 9 to reach the 119 local fire department number. Both Chinese and English instructions are available.



## 滅火器位置 Location of Fire Extinguishers

.....



## 火災警報位置 Location of Fire Alarms

.....



## 逃生出口說明 Emergency Exit Instructions

.....

.....

.....



## 疏散地圖 Evacuation Map

.....

.....

.....

.....

.....

.....

